

# LIEBE FUSSBALLFANS

Mein Name ist Stefan Angerer und ich bin Maturant der Hak-Feldkirch.

In Verbindung mit meiner Projektarbeit veranstalte ich ein Fußballturnier für alle Fußballbegeisterten. Egal ob männlich oder weiblich, egal welcher Herkunft, alle sind herzlich willkommen!

**Wann:** Samstag, 16. April 2016, Beginn: 13:00 Uhr

**Wo:** Fußballplatz des TSV-Altenstadt (Bahnhof: Feldkirch Amberg)

**Wer:** Jeder der mitspielen mag

Bei Interesse trage dich bitte bis 21. März in die Anmeldeliste ein.  
Du hast keine Sportkleidung? Mache bei der Liste ein Kreuz und ich schaue, was ich organisieren kann.

Ich freue mich auf eine Vielzahl von Teilnehmern und einen fairen, sportlichen Tag.

Angerer Stefan

# DEAR FOOTBALLFANS

My name is Stefan Angerer and I am a student of the Hak-Feldkirch.

Due to my project of my final exams, I'm organizing a football tournament for all footballfans. It doesn't matter if you're a boy or a girl, or which country you belong to, everybody is welcome!

**When:** Saturday, 16th of April 2016 / kick-off: 13:00

**Where:** Football field of the TSV-Altenstadt (Train station: Feldkirch Amberg)

**Who:** Everyone who wants to play

If you like to play, please enter your name in the list of participants.  
Deadline is 21<sup>st</sup> of March 2016

You don't have any sportswear? Just make a sign in the list, I'll try to organize some!

I'm looking forward to a nice football afternoon with you!

Stefan Angerer

